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Z á p i s  
z 8. zasedání Akademického senátu UHK dne 26. října 2005 

 
Přítomni: Ing. Radocha, Mgr. Lounek, Ing. Čech, Ing. Dittrichová, Ing. Feltl, Dr. Chrzová, 

Dr. Kühnová, Mgr. Málek, P. Flaisigová, S. Nechvílová, R. Šimek, R. Kravčík, 
J. Kubíček,  

Omluveni: R. Kysilková,  L. Zilvarová, Ing. Bartoš,  
Hosté: doc. Mikulecká, prof. Vybíral, ing. Klik, doc. Jedličková, doc. Bílek, doc. Hynek, doc. 

Brokl, dr. Outlý, dr. Grulich, Ing. Hejčlová,  J. Němeček, V. Langer, Mgr. Kozel,  
doc. Heřman, R. J. Štěchovský,  L. Luština.               

 
 
Předseda akademického senátu Ing. Radocha zahájil osmé zasedání Akademického senátu 
Univerzity Hradec Králové přivítáním členů senátu a hostů.   
Před začátkem plánovaného jednání nejprve představil nového člena Akademického senátu 
UHK Mgr. Štěpána Málka, který doplnil řady členů AS za odstupujícího doc. Bílka. 
 
Program: 
 

1. Volební a jednací řád AS FHS 
2. Studijní a zkušební řád PdF 
3. Změna stipendijního řádu UHK 
4. Dlouhodobý záměr UHK 
5. Návrh rektorského výnosu o počtech přijímaných ke studiu v příštím přijímacím 

řízení UHK 
6. Organizační změny 
7. Různé 

 
 
 
l. Volební a jednací řád AS FHS    
Prof. Vybíral – připomínky, které byly předloženy legislativní komisi v termínu jsou do 
předložené verze materiálu zapracovány a odlišeny modrou barvou.  
Diskuse: dr. Outlý, dr. Grulich, Ing. Hejčlová, Mgr. Lounek, doc. Bílek, R. Kravčík, J. 
Kubíček; diskutované formální připomínky jsou do materiálu doplňovány průběžně na místě. 
Hlasování o protinávrhu nezahrnovat položku „věk kandidáta“ na hlasovací lístek (čl 5, odst. 
(5)):  
 

PRO PROTI ZDRŽEL SE  
6 6 1 

 
Pozměňovací návrh nebyl schválen. 
 
 
Návrh na úpravu čl. 19 o nesouhlasu děkana  s usnesením AS, který navrhl doc. Bílek,  byl po 
diskusi zúčastněných do jednacího řádu zapracován. 
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Hlasování o upravených a zapracovaných změnách Volebního a jednacího řádu AS FHS: 
 
 

PRO PROTI ZDRŽEL SE  
8 5 0 

 
Návrh prošel – byl AS schválen. 
 
 
2. Studijní a zkušební řád PdF 
Ing. Hejčlová – Legislativní komise se sešla se zástupci PdF a chyby formálního charakteru  
byly opraveny. 
Diskuse – Ing. Feltl, dr. Kühnová; další drobné chyby formálního charakteru byly na místě 
do materiálu zapracovány. 
 
Hlasování o schválení Studijního a zkušebního řádu PdF: 
 

 
 PRO PROTI ZDRŽEL SE  
ZK 8 0 0 
SK 5 0 0 

 
Akademický senát jednomyslně schválil Studijní a zkušební řád PdF. 
 
 
 
3. Změna stipendijního řádu UHK 
Ing. Klik – vysvětlil změny, které se týkají ubytovacích stipendií – nevyplácí se po dobu 2 
měsíců prázdnin, změna rozhodnutí o doručení do vlastních rukou, vypouští se věta o termínu 
výplaty. 
Diskuse – Mgr. Kozel – návrh na zrušení kriteria minutová dojezdovost u handicapovaných 
studentů.  
 
Hlasování o doplnění návrhu o zrušení kriteria minutové dojezdovosti u handicapovaných 
studentů  
 

PRO PROTI ZDRŽEL SE  
13 0 0 

 
Doplňovací návrh byl jednomyslně přijat (čl. 8). 
 
Hlasování o Změně Stipendijního řádu UHK (jako celku) 
 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE  
ZK 8 0 0 
SK 4 0 1 
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Předložený materiál Změna stipendijního řádu UHK byl přijat se zapracovanou úpravou. 
 
 
 
4. Dlouhodobý záměr UHK do roku 2010 
Doc. Mikulecká podrobně uvedla formou prezentace materiál, který byl již projednán  
na jednání kolegia a Vědecké i Správní rady UHK. 
Souhrnně lze konstatovat, že silnými stránkami univerzity je trvalý zájem o studium 
převyšující její kapacitní možnosti, zvyšující se podíl doktorandů, internacionalizace FIM a 
vybrané oblasti výzkumu (historické vědy, oborové didaktiky přírodních věd, e-learning, 
informační a znalostní management). Slabou stránkou je především skutečnost, že univerzita 
nezískala ani jediný výzkumný záměr, dále absence inauguračních práv, nezapočatá 
strukturace učitelských programů na PdF, neexistence programů akreditovaných v anglickém 
jazyce na PdF a FHS a nízký podíl vědy a výzkumu na financování fakult.  
Doc. Mikulecká uvedla připomínky Správní a Vědecké rady k Dlouhodobému záměru, 
týkající se zejména realizace sportovního zařízení sdružením finančních prostředků 
s Univerzitou Karlovou, restrukturalizace PdF s cílem posílit FHS, zvyšování 
mimorozpočtových zdrojů, zintenzivnění spolupráce se zahraničními univerzitami a doplnění 
vize další fakulty a posloupnost kroků, vedoucích k jejímu založení.  
 
Diskuse –  
J. Kubíček – dotaz na možnost začlenění menzy do nově vypracované studie výstavby Na 
soutoku v souvislosti s omezováním kapacity jídelny v objektu Heyrovského. 
Doc. Mikulecká -  tato změna již nebude možná.  
 
 
Hlasování o Dlouhodobém záměru UHK do roku 2010: 
 
  

 PRO PROTI ZDRŽEL SE  
ZK 8 0 0 
SK 4 0 1 

 
Dlouhodobý záměr UHK do roku 2010 v předloženém znění byl schválen. 
 
 
 
5. Návrh rektorského výnosu o počtu přijímaných ke studiu v příštím přijímacím řízení 
UHK 
Tento návrh uvedla a zdůvodnila doc. Jedličková. 
Dotaz dr. Kühnové na obor specializace v pedagogice a jeho dělení. 
AS tento bod projednal s doporučením navýšit konečné číslo přijímaných studentů na 2300. 
 
 
 
 
 
6. Organizační změny 
Doc. Mikulecká uvedla  a zdůvodnila záměr zrušení Centra multimediálních služeb UHK. 
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Připomínka Mgr. Málka, zda by nebylo možné nabídnout rušené místo katedře VV PdF. – 
Doc. Mikulecká vznese dotaz na pana děkana PdF. 
 
Hlasování o organizačních změnách: 
 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE  
ZK 8 0 0 
SK 5 0 0 

 
AS schválil tento bod všemi hlasy. 
 
 
 
7. Změny ve Volebním a jednacím řádu AS UHK 
Ing. Feltl uvedl a zdůvodnil  projednávání tohoto bodu – bylo nutné změnit některé nejasnosti 
ve volebním a jednacím řádu AS UHK vzhledem k volbám do RVŠ.  
 
Hlasování o změnách ve Volebním a jednacím řádu AS UHK: 
 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE  
ZK 8 0 0 
SK 5 0 0 

 
AS schválil tyto změny jednohlasně. 
 
 
8. Různé 
- Ing. Čech – informace o průběhu voleb do RVŠ 
 
- Dr. Chrzová – informace o průběhu voleb do AS UHK 
 
- Doc. Jedličková – informace o připravovaném odměnění studentů  ke Dni bojů 

studentů za svobodu a demokracii, které se uskuteční 15. listopadu 
  
- Doc. Mikulecká pozvala srdečně všechny senátorky a senátory na slavnostní   

inaugurace dne 4. listopadu   
 

 
 
Další zasedání AS UHK se uskuteční dne 16. 11. 2005 ve 13:30 hodin v zasedací síni 
rektorátu. 
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Usnesení z 8. zasedání AS UHK, konaného dne 26. 10. 2005: 
 
AS UHK: 
 

1. Schválil:  
a) Volební a jednací řád FHS UHK v předloženém znění 
b) Studijní a zkušební řád Pdf UHK v předloženém znění 
c) Změny Stipendijního řádu UHK v předloženém znění s doplňujícími změnami 

textu v čl.8 
d) Dlouhodobý záměr UHK na období 2006 – 2010 
e) Zrušení CMMS UHK k 1.2.2006 
f) V čl. 6 a čl. 12 Volebního a jednacího řádu AS UHK doplnění a opravu textu 

v předloženém znění. 
 

2. Kooptoval ak. soch. Mgr. Štěpána Málka jako člena akademické komory AS UHK 
 za doc. M. Bílka, který odstoupil. 

 
3. Projednal počty uchazečů přijímaných ke studiu pro akademický rok 2006/2007 a 

doporučuje zvýšit celkový počet studentů minimálně na 2300. 
 
 

 
Hlasování o usnesení: 

 PRO PROTI ZRŽEL SE  
ZK 8 0 0 
SK 5 0 0 

 
Usnesení bylo schváleno jednomyslně.     
 
 
 
 
 

Ing. Karol Radocha, v. r. 
        předseda AS UHK 

 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Eva Lenderová 
V Hradci Králové 27.10.2005 


